



填妥的表格可以: 親臨遞交 或 郵寄 (地址: 香港 新界 荃灣 海濱花園 平台C, L2, 119號舖)

The completed form can be submitted in person or by post. (Address: Shop No.119,L2, Podium C, Riviera Gardens Tsuen Wan, N.T., HK)

如以郵寄方式申請,務必連同所需費用,本報名表,相片兩張以及出生證明文件副本一併提交,並請以劃線支票繳付(請勿郵寄現),支票抬頭請寫「Tiffany Lau Vocal Performance Academy」。

If your application to be submitted by post, the audition fee, 2 pieces of passport photo along with this application form, a copy of the birth certificate and a crossed cheque payable to "Tiffany Lau Vocal Performance Academy".

所繳付之申請費用一概不予退還或轉讓。The application fee is non-refundable.

如有疑問,請致電3547 2550。Please call 3547 2550 for any enquiry.

個人資料 Personal Information

中文姓氏 Chinese Surname

中文名稱 Chinese given name:

出生日期 Date of Birth:

英文姓名 English Name:

是否曾報讀本校課程? Previous Student of TLVPA ?

是 Yes

否 No

就讀學校/ 大學 Name of School:

年級 Class /Form:

地址 Address:

九龍 KOWLOON

新界 NEW TERRITORIES

香港島 HONG KONG ISLAND

聯絡電話 Phone no.:

手提電話 Mobile No.:

特別需要 Special needs:
(例如:食物/氣管敏感等)

電郵地址 EMAIL ADDRESS:

音樂教育程度 Music Education

首樂器 (學習年期或考獲級別)

1st Instrument (Year/Level):

次樂器 (學習年期或考獲級別)

2nd Instrument (Year/Level):

音樂理論 / 實用音樂修養 (學習年期或考獲級別)

Music Theory / Practical Musicianship (Year/Level):

音域 / 聲部 Voice Type: (可選擇填寫optional)

童聲 Treble voice

女高音 Soprano

女中音 Mezzo-soprano

女低音 Alto

男高音 Tenor

男假音 Countertenor

男中音 Baritone

男低音 Bass

演出經驗 或 音樂相關獎項

Performance Experience / Musical Award: (e.g. School choir, Hong Kong Schools Music Festival)

報讀課程

Course Enrolment

Audition fee

(Official use only)

TLCC Children Choir (Age 4 and above)

HK\$100

Youth Singer Music Programme [Age 6-19] (Through Audition)

HK\$400

Pre-Dip/ Associated/ Licensed/ Fellowship Diploma Course (Through Audition)

Individual Class (Through Audition)

Music Theory Course (G5 / 8)

Diploma in Vocal & Music Teaching

其他 Other: _____

由申請人或監護人(如申請人未成年)填寫,請簽署並同意以下事項:

This part must be filled in by applicant or parent / guardian(if applicant is under 18s). Please confirm the following:

本人同意以上提供的資料全為事實。

I agreed that all information listed above is honest and accurate as of the date listed below.

本人同意以上學生需出席所有練習。如學生經常遲到或無故缺席或排練表現欠理想,本校保留權利更換其課程以合乎程度。

I agree that if the student named above need to attend all the class and lesson. TLVPA reserve the right to re-arrange class level if participant cannot show that s/he is suitable for the level.

本校將會擁有本課程之所有表演及排練的拍攝及各媒體使用權。

TLVPA will have the right to use all the media during the rehearsal and performance, including video, photo and etc.

若參演人數不足, TLVPA 有權取消或更改課堂時間。

TLVPA will have the right to cancel or rearrange the class/ lesson if the number of participant is not sufficient etc.

本人同意並已閱讀學生守則。 I have read and agreed with the student's regulation in related document..

家長/ 監護人 聯絡電話 Parent / guardian's Mobile No.:

電郵地址 E-mail:

家長/ 監護人姓名 Parent / guardian's name

參加者/ 家長/ 監護人簽名 Applicant/ Parent / guardian's Signature:

日期 Date:

Official use only: